
 

Élet a Jurisichhban 

Ozsváth Panka beszámolója, volt paragváris diák 

Az első két hetem alatt a Jurisich Miklós Gimnázium és 

Kollégium falain belül több minden történt, mint egy év 

alatt szokott. Nagyon hálás vagyok, hogy az iskola 

tanulója lehetek. De mitől ilyen eseménydús az újdonság 

varázsán kívül? 

Én azért választottam ezt a középiskolát, mert 

rendelkezik egy nem szokványos osztállyal, az Arany 

János Tehetséggondozó Programmal, mely a hátrányos helyzetű, ám tehetséges 

gyerekeket támogatja. 

A felvételi eljárás nem a megszokott, hisz a programba pályázni kell. Nem igényel 

nagy felhajtást, néhány papír kitöltésével meg is van. A központi felvételi kötelező, 

illetve a speciális felvételi is, amit az iskolában kell teljesíteni. Nem kell tőle félni. 

Ebben az osztályban az informatika, illetve az angol órák emelt óraszámban 

tanulhatóak. Emellett több új, eddig nem tanult órán is szert lehet tenni 

ismeretekre: tanulásmódszertan, önismeret, humán blokk és pénzügyi ismeretek. 

Mindegyik személyes kedvencem, emellett hasznosak az ember életében. A tanárok 

rendkívül segítőkészek, bármikor, bármilyen ügyben fordulhatunk hozzájuk 

segítségért. 

A program egyik fő koncepciója az, hogy követeli a kollégiumi bentlakást. 

Megvannak ennek az életnek a sajátosságai, például az ötperces zuhanyzás, a késő 

esti pótvacsorák, papucsban átsétálás az osztályterembe és minden kollégistának 

köszönni egy nap legalább háromszor, de mindez igazából nagyon szórakoztató. 

Ami számomra meglepő volt, hogy a kollégiumi nevelőkkel szorosabb a kapcsolat, 

mint az osztályfőnökkel, hisz még a szüleinknél is több időt töltünk el velük. 

Teljesen új élmény. 

Kiemelném még az utazásokat, ugyanis rengeteg lehetőség van Európa számos 

országába eljutni, akár versenyek keretein belül, de osztálykirándulások is 

szólhatnak erről, ha egy pályázatot megnyer az iskola. Ezek az utazások pénzbe 

nem kerülnek, csak és kizárólag annyit kell vinni, amennyit el szeretne költeni az 

ember. Még nem voltam, tekintve, hogy csak az első két hetemről írok, de várom, 

hogy mehessek én is. 



Erről is szólnak a bentmaradós hétvégék is, melyek ősszel és tavasszal is 

háromszor kerülnek megrendezésre. Két hétig nem megyünk haza, ugyanis ezeken 

a hétvégéken az ország számos pontjára eljuthatunk. Most például Börzsönybe és 

Pestre megyünk. Mérhetetlenül jó a hangulat ilyenkor, mindenki felszabadult. 

Szóval nem csak egy osztálykirándulásunk van egy évben. 

Ha már szórakozás, említeném, hogy az iskola teljes mértékben a nagyszerű 

hangulatáról ismert. Mindenki az lehet, aki lenni szeretne, ebbe senki sem szól 

bele. Nincsen ítélkezés, a tiszteletet nagyra tartják. A felsőbb éveseknek előre kell 

köszönni, hisz ők szervezik a kollégiumi avatót, ahol megtaníthatják neked, milyen, 

ha nem köszönsz. Persze ezt mind poénosan, nem kell megijedni. Nekem most lesz 

az avatóm, elvileg nagy bulit terveznek. :) 

Összességében nagyon örülök, hogy a gimnázium diákja lehetek, hisz teljes 

mértékben olyan, mint az elképzeléseimben. Felejthetetlen öt évnek nézek elébe, itt 

megtalálhatom az utat, ami nekem a legmegfelelőbb. Köszönöm a sok támogatást, 

amit a tanáraimtól kaptam a Paragváriban, nagyban hozzájárult ahhoz, hogy most 

itt lehetek. 

Remélem, hogy tudtam segíteni az iskolaválasztás előtt állóknak.  

És ha még nem döntöttetek, gyertek a Jurisichba! 

 


